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Abstract (en)
[origin: WO2019076509A1] The invention relates to a device for attaching a strap to a watch case, the device comprising at least one horn as well as
a strap strand, the horn and the strap being held together by means of a bar. According to the invention, the horn comprises a rigid blade arranged
to fit together with at least one recess made in the strap strand, said at least one recess having an opening for receiving said blade during the
placement of the strap strand so as to form a rigid link once the bar is put in place, towards a second position B in which the insert is locked on the
staff.

Abstract (fr)
Dispositif de fixation d'un bracelet à une boîte de montre, le dispositif comprenant d'une part au moins une corne, et d'autre part un brin de
bracelet, la corne et le bracelet étant maintenus assemblés au moyen une barrette. La corne comprend une lame rigide agencée pour coopérer
par emboitement avec au moins un logement réalisé dans le brin de bracelet, ledit au moins un logement présentant une ouverture pour recevoir
ladite lame lors de la mise en place du brin de bracelet de manière à former une liaison rigide une fois la barrette mise en place, vers une deuxième
position B dans laquelle l'insert est verrouillé sur la tige.
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